
Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

1. számú nyílt ülés 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. január 24-én 
     megtartott nyílt üléséről 
N a p i r e n d:  
1./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az egészségügyi  
     alapellátásról és körzeteinek kialakításáról szóló önkormányzati rendelete elfogadására 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester           1/2017.(I.25.) rendelet 
2./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Palotási Mikrotérségi  
     Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás által biztosított személyes gondoskodást nyújtó  
     ellátásokról szóló 6/2015. (IV.10.) önkormányzati rendelete módosítására 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester           2/2017.(I.25.) rendelet 
3./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Képviselő-testület és  
     szervei Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. (XI.28.) önkormányzati   
     rendelete módosítására              3/2017.(I.25.) rendelet 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
4./ Beszámoló a 2016. évi adóhatósági tevékenységről, adó hátralékok alakulásáról 
       Előterjesztő: dr. Tóth Gabriella jegyző          1/2017.(I.24.) határozat 
5./ Javaslat adóhátralékok elévülés miatti törlésére         2/2017.(I.24.) határozat 
       Előterjesztő: dr. Tóth Gabriella jegyző 
6./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. év I. félévi  
     munkatervére             3/2017.(I.24.) határozat 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
7./ 2017. évi közbeszerzési terv megtárgyalása, elfogadása        4/2017.(I.24.) határozat 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
8./ Javaslat Palotás Község Polgármestere illetményének megállapítására  
       Előterjesztő: Almási Lajos alpolgármester         5/2017.(I.24.) határozat 
               6/2017.(I.24.) határozat 
9./ Javaslat Palotás Község Polgármestere költségtérítésének megállapítására 
       Előterjesztő: Almási Lajos alpolgármester         7/2017.(I.24.) határozat 
               8/2017.(I.24.) határozat 
10./ Javaslat az alpolgármester tiszteletdíja megállapítására       9/2017.(I.24.) határozat 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester       10/2017.(I.24.) határozat 
11./ Javaslat az alpolgármester költségtérítésének megállapítására     11/2017.(I.24.) határozat 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester       12/2017.(I.24.) határozat 
             13/2017.(I.24.) határozat 
12./ Javaslat a polgármester szabadsága ütemezésének elfogadására  14/2017.(I.24.) határozat 
        Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
13./ Egyebek: 
 a.) Pályázat külterületi helyi közutak fejlesztéséhez, önkormányzati utak kezeléséhez,  

     állapotjavításához, karbantartásához szükséges erő- és munkagépek beszerezésére 
                        15/2017.(I.24.) határozat 
 b.) ICS Magyarország Kft. területvásárlási kérelme 

c.) BabyEx Bt-vel megkötendő szerződés-tervezet      16/2017.(I.25.) határozat 
d.) Kovaterv Kft. megbízása tervezői feladatok ellátására     17/2017.(I.25.) határozat 
e.) 346/5, 346/6, 346/7, 346/8, 346/9 hrsz területek funkció meghatározása  

                 18/2017.(I.25.) határozat 
f.) Suzuki személygépkocsik értékesítése       19/2017.(I.25.) határozat 

             20/2017.(I.25.) határozat 
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 h.) Szociális célú tüzifa        21/2017.(I.25.) határozat 
i.) Vakok és Gyengénlátók Fejér Megyei Szervezete támogatási kérelme 

             22/2017.(I.25.) határozat 
j.) KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16 Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP 
rendszer  országos kiterjesztéséhez pályázat keretében munkaállomások beszerzésére 
érkezett árajánlatok elbírálása        23/2017.(I.25.) határozat 
k.) Főzőkonyha fűtéskorszerűsítése        24/2017.(I.25.) határozat 
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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
1. számú nyílt ülési 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. január 24-én 
     megtartott nyílt üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
             Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Almási Lajos alpolgármester, Ambrus Nándorné, 
Dr. Migály László Elemér, Dúzsné Szita Mária Éva, Hegyi Tamás, Polonkai Katalin 
önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 7 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, a testületi ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőinek Hegyi Tamás és Polonkai Katalin 
képviselőket egyhangúlag elfogadják. 
 
A képviselő-testület az ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következőképpen alakul: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az egészségügyi  
     alapellátásról és körzeteinek kialakításáról szóló önkormányzati rendelete elfogadására 
2./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Palotási Mikrotérségi  
     Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás által biztosított személyes gondoskodást nyújtó  
     ellátásokról szóló 6/2015. (IV.10.) önkormányzati rendelete módosítására 
3./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Képviselő-testület és  
     szervei Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. (XI.28.) önkormányzati   
     rendelete módosítására     
4./ Beszámoló a 2016. évi adóhatósági tevékenységről, adó hátralékok alakulásáról 
5./ Javaslat adóhátralékok elévülés miatti törlésére    
6./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. év I. félévi  
     munkatervére        
7./ 2017. évi közbeszerzési terv megtárgyalása, elfogadása   
8./ Javaslat Palotás Község Polgármestere illetményének megállapítására  
9./ Javaslat Palotás Község Polgármestere költségtérítésének megállapítására 
10./ Javaslat az alpolgármester tiszteletdíja megállapítására  
11./ Javaslat az alpolgármester költségtérítésének  
12./ Javaslat a polgármester szabadsága ütemezésének elfogadására   
13./ Egyebek: 
a.) Pályázat külterületi helyi közutak fejlesztéséhez, önkormányzati utak kezeléséhez,  
állapotjavításához, karbantartásához szükséges erő- és munkagépek beszerezésére 
b.) ICS Magyarország Kft. területvásárlási kérelme 
c.) Baby Ex Bt-vel megkötendő szerződés-tervezet     
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d.) Kovaterv Kft. megbízása tervezői feladatok ellátására      
e.) 346/5, 346/6, 346/7, 346/8, 346/9 hrsz területek funkció meghatározása       
f.) Suzuki személygépkocsik értékesítése  
h.) Szociális célú tüzifa     
i.) Vakok és Gyengénlátók Fejér Megyei Szervezete támogatási kérelme 
j.) KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16 Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer  
országos kiterjesztéséhez pályázat keretében munkaállomások beszerzésére érkezett 
árajánlatok elbírálása 
k.) Főzőkonyha fűtéskorszerűsítés 
  
I. NAPIREND:  
 

Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az egészségügyi 
alapellátásról és körzeteinek kialakításáról szóló önkormányzati rendelete elfogadására 

(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Megkérem jegyző asszonyt röviden tájékoztassa a képviselő-
testületet a rendelettel kapcsolatban. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A rendeletet már előzetesen elfogadta a képviselő-testület, hogy 
véleményezésre megküldésre kerüljön a jogszabályban megjelölt szerveknek. Egy írásbeli 
vélemény érkezett a védőnő részéről, aki egyetért a rendelettel, Dr. Migály László háziorvos 
és Gál József fogorvos szóban egyetértését fejezte ki. A Nemzeti Egészségfejlesztési 
Intézettől nem érkezett még meg a vélemény, bár kértük, hogy ez január 10-ig kerüljön 
részünkre megküldésre. Javaslom elfogadásra a rendelet-tervezetet, mivel a kormányhivatal 
február 1-ig adott határidőt a rendelet elfogadására, amennyiben a Nemzeti 
Egészségfejlesztési Intézettől bármilyen eltérő vélemény érkezne, akkor természetesen van 
lehetőség a rendelet módosítására. A Szociális, Kulturális és Sport Bizottság előzetesen 
tárgyalta a rendelet-tervezetet, megkérem Polonkai Katalint, a bizottság elnökét ismertesse a 
bizottság álláspontját. 
 
Polonkai Katalin képviselő, bizottság elnöke: A Bizottság javasolja így a rendelet 
elfogadását, ha a vélemény megérkezik és valami olyat tartalmaz, hogy változtatás szükséges, 
akkor módosításra kerül a rendelet. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

1/2017.(I.25.) önkormányzati rendelete 
 

az egészségügyi alapellátásról és körzeteinek kialakításáról 
(rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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II. NAPIREND:  
 
Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Palotási Mikrotérségi 
Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás által biztosított személyes gondoskodást nyújtó 

ellátásokról szóló 6/2015. (IV.10.) önkormányzati rendelete módosítására 
(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Eddig Kozárd is a Társulás tagja volt, jogszabály előírta, hogy 
közös hivataloknak közös társulásban kell részt venni. Mivel Erdőkürt Község 
Önkormányzata a Héhalmi Közös Önkormányzati Hivatalhoz tartozik, ezért bekerült a 
társulásba, Kozárd pedig kikerült, mivel a Szurdokpüspöki Közös Önkormányzati Hivatalhoz 
tartozik. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

2/2017.(I.25.) önkormányzati rendelete 
 

a Palotási Mikrotérségi Gyermekjóléti és Családsegítő Társulás által biztosított 
személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 6/2015. (IV.10.) önkormányzati 

rendelete módosításáról 
(rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
III. NAPIREND:  
 
Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Képviselő-testület és 
szervei Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. (XI.28.) önkormányzati 

rendelete módosítására 
(rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: A rendelet módosítására elsősorban azért van szükség, mert 
időközi választások voltak, új bizottságok alakultak, változtak a személyek, továbbá az előző 
testület részéről javaslat volt, hogy jegyzőkönyv hitelesítők legyenek, azt a javaslatot tettük, 
ha a jelenlegi testület úgy gondolja, ez elmaradhat. Amennyiben viszont a testület úgy dönt, 
hogy szükségesek a hitelesítők, akkor az a kérés, a határidők tartása érdekében a 
jegyzőkönyvek két napon belül kerüljenek vissza.  
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A képviselők részéről Polonkai Katalin küldte meg módosítási 
javaslatát, nagyrészt ugyanazt javasolta amit én is. Minden olyan dolgot, ami az elmúlt két 
évben változott, azt igyekeztünk hatályosítani, átvezetni, ez főleg a függelékeket érinti. 
 
Polonkai Katalin képviselő: Írásbeliség mellőzése esetén annak visszaigazoltnak kell lennie, 
ez milyen módon történik majd? 
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dr. Tóth Gabriella jegyző: Akár szóban, ha telefonon történik, vagy írásbeliség 
mellőzésének minősül az email is és az olvasási visszaigazolás is. 
 
Polonkai Katalin képviselő: Ha telefonon nem vagyunk elérhetőek, akkor meg leszünk 
keresve emailben is? 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Attól függ, ki milyen elérhetőséget ad meg, ezt nem tudom 
tudjuk-e minden élethelyzetre szabni, tételesen meghatározható-e. Eddig ez vagy szóban 
működött vagy az email olvasási visszaigazolás, aki nem volt elérhető, példaként beleírható 
esetleg. 
 
Polonkai Katalin képviselő: A polgármester önkormányzati rendeletben meghatározott 
értékhatárig dönt a forrásfelhasználásról, döntéséről tájékoztatja a képviselő-testületet. Ez 
magában az SZMSZ-ben nincs benne, az önkormányzati törvényben benne van. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Nem az SZMSZ-ben van szabályozva, hanem a költségvetési 
rendeletben minden évben, hogy mi az az összeghatár, ameddig a polgármester dönthet, az a 
lényeg, hogy önkormányzati rendeletben legyen meghatározva, amit az önkormányzati 
törvény előír, nem kell megismételnünk az SZMSZ-ben, csak, ha ettől eltérünk, mert ez 
jogszabályi duplikáció, ha szó szerint ismételjük a felettes, magasabb szintű jogszabályt. A 
Kormányhivataltól kaptunk egy módszertani útmutatót az SZMSZ készítéséhez, annak 
alapján készült.  
 
A képviselő-testület javasolja, hogy kerüljön bele az SZMSZ-be a polgármester hatásköréhez, 
hogy a polgármester önkormányzati rendeletben meghatározott értékhatárig dönt a 
forrásfelhasználásról. 
 
Szabó Mihály polgármester: Felvetettem a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozóan, hogy 
legyen és mindenki tudja vállalni, hogy két nap után visszaküldi, hogy a határidőt tudjuk 
tartani. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: A jegyzőkönyv hitelesítést úgy gondolom, hogy ez a testület 
azért jött létre, mert itt mindenki megbízik mindenkiben és mindenki segíti a másikat és egy a 
célunk, nem gondolom, hogy kellene még külön jegyzőkönyv hitelesítő, de ez az én 
véleményem., én támogatom, hogy ne legyen, ez bizalom kérdése. 
 
Szabó Mihály polgármester: Minden egyes testületi ülésről úgyis hangfelvétel készül, 
melyet meg kell őrizni.  
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, egyhangúlag támogatja, hogy a jövőben ne legyen 
jegyzőkönyv hitelesítő, a polgármester és jegyző írja alá a jegyzőkönyvet. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
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Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

3/2017.(I.25.) önkormányzati rendelete 
 

a Képviselő-testület és szervei Szervezeti- és Működési Szabályzatáról szóló 13/2014. 
(XI.28.) önkormányzati  rendelete módosításáról 

 
IV. NAPIREND:  
 

Beszámoló a 2016. évi adóhatósági tevékenységről, adó hátralékok alakulásáról 
(beszámoló a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Igyekeztünk részletesen, adónemenként leírni az előterjesztésben 
az esedékes hátralékokat, illetve az elévült adótartozásokat is. Mint, ahogyan leírtuk, évente 
két alkalommal élünk a fizetési felszólítás és a behajtás különböző intézményeivel, ennek 
hatására az elmúlt három év során több millió forinttal csökkent a településen kint lévő 
adóhátralék. A gyermektartásdíj behajtása január 1-től a NAV hatáskörébe átkerült, ez 
1.200.000.-Ft hátralékcsökkenést jelent, egy személynek volt felhalmozódott ennyi tartozása, 
aki több éve semmiféle munkahellyel, bevétellel vagy vagyonnal nem rendelkezett, tehát mi 
sem tudtuk behajtani. Jelentős pótlékban és idegen bevételben az elévült tartozás, ez korábbi 
szemétszállítási díjakból adódik, a pótlék pedig a tőketartozások rendezése után maradt 
pótlékok, melyeket a rendszer automatikusan számolt, ez jelenti az elévült adótartozásnak a 
felét. Tehát, a mi költségvetésünket és bevételünket érinti az jelen pillanatban az 
építményadó, kommunális adó, az iparűzési adó, a gépjárműadó 60-40%-os megosztásban, ha 
ezt nézzük, akkor a ténylegesen elévült tételeknek felét érinti ez. A Pénzügyi, Ügyrendi és 
Településfejlesztési Bizottság előzetesen már tárgyalta a beszámolót, felkérem a bizottság 
elnökét ismertesse a bizottság állásfoglalását. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Elég nagy számoknak tűnnek ezek a hátralékok, a 
legnagyobb tétel, ami a mi bevételünk, az iparűzési adó, ezek a felszámolás alatt lévő vagy 
megszűnt vállalkozások, cégek. A Bizottság úgy foglalt állást, hogy ezt a beszámolót 
elfogadásra javasolja, arra kérte a Bizottság a jegyzőt és az ügyintézőt, hogy ez a hátralék 
lehetőség szerint ne nőljön és félév környékén kérünk egy tájékoztatást, hogyan alakul. Ennek 
nincs semmiféle következménye, ez nem veszteség, nem kell nekünk kifizetni, ez egy olyan 
bevétel, ami bejöhetett volna, de nem jött be. A beszámolót elfogadásra javaslom. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a beszámoló elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a beszámolót és az alábbi határozatot hozza: 
 

1/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2016. évi adóhatósági  
tevékenységről, adó hátralékok alakulásáról szóló beszámolót elfogadja. 
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V. NAPIREND:  
 

Javaslat adóhátralékok elévülés miatti törlésére 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Dúzsné Szita Mária képviselő: A Bizottság megtárgyalta az adóhátralékok elévülés miatti 
törlésére vonatkozó javaslatot is és elfogadásra javasolja. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

2/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a jegyző tájékoztatása alapján 
2016. december 31-ig elévült 3.389.535.- forint adóhátralék törlését tudomásul veszi 
az alábbi részletezés szerint: 
- építményadó: 161.400.- Ft,  /12 fő/ 
- magánszemélyek kommunális adója: 377.349.-Ft, /53 fő/ 
- iparűzési adó:  475.457.- Ft;  /11 fő/    
- gépjárműadó: 536.538.- Ft;  /21 fő/ 
- pótlék: 1.087.235.- Ft, /97 fő/  
- idegen bevétel: 636.556.- Ft;  /33 fő/ 
- egyéb bevétel: 115.000.- Ft, /10 fő/  

    
 
VI. NAPIREND: 
 

Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. év I. félévi 
munkatervére 

(munkaterv a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Június hónapra bekerült a II. félévi munkaterv elfogadását, 
január hónapról áttettük február hónapra a Mihályfi Ernő Művelődési Ház 2017. évi feladat- és 
községi rendezvénynaptára elfogadását. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a munkaterv elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

3/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. év I. félévi munkatervét 
elfogadja. 
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VII. NAPIREND: 
 

2017. évi közbeszerzési terv megtárgyalása, elfogadása 
(terv a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Megkérem jegyző asszonyt röviden tájékoztassa a képviselő-
testületet. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A közbeszerzésekről szóló törvény hatálya alá tartozó 
árubeszerzés, építési beruházás, szolgáltatás megrendelés jelenleg nincs tervbe véve 
önkormányzatunknál 2017. évre. Minden év januárjában kötelező a képviselő-testületnek az 
adott évi közbeszerzési tervet elfogadni, amennyiben év közben nyernénk olyan pályázatot, 
amely ennek hatálya alá tartozik, abban az esetben ezt mindenképpen módosítani szükséges. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: A Pénzügyi Bizottsággal arról beszéltünk, hogy ezek törvény 
szerint előírt összeghatárok, tehát javasoljuk, hogy így kerüljön elfogadásra. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

4/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. évi közbeszerzési 
tervét elfogadja. 

 
 
VIII. NAPIREND: 

 
Javaslat Palotás Község Polgármestere illetményének megállapítására 

(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Bejelentem személyes érintettségemet és kérem kizárásomat a 
döntéshozatalból, megkérem Almási Lajos alpolgármestert a határozati javaslat ismertetésére. 
 
Almási Lajos alpolgármester: Mivel az illetmény összegét törvény határozza meg, javaslom 
a határozati javaslat elfogadását. 
 
Az alpolgármester szavazásra bocsátja a polgármester kérése alapján, személyes érintettsége 
okán kizárását a döntéshozatalból.  
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 

5/2017.(I.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Szabó Mihály polgármestert, 
kérésére - személyes érintettsége okán - kizárja a döntéshozatalból.  
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A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, az alpolgármester szavazásra 
bocsátja a polgármester illetményére vonatkozó javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

6/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Szabó Mihály polgármester 
illetményét 2017. január 1. napjától az Mötv. 71. § (4) bekezdése alapján az 
államtitkári illetmény 50%-ában, azaz havi bruttó 498.600 Ft összegben állapítja meg. 
A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 
 
IX. NAPIREND: 
 

Javaslat Palotás Község Polgármestere költségtérítésének megállapítására 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: A költségtérítésem megállapításánál is bejelentem személyes 
érintettségemet és kérem kizárásomat a döntéshozatalból. 
 
Az alpolgármester szavazásra bocsátja a polgármester kérése alapján, személyes érintettsége 
okán kizárását a döntéshozatalból.  
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
 

7/2017.(I.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Szabó Mihály polgármestert, 
kérésére - személyes érintettsége okán - kizárja a döntéshozatalból.  

 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, az alpolgármester szavazásra 
bocsátja a polgármester költségtérítésére vonatkozó javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

8/2017.(I.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Szabó Mihály polgármester 
költségtérítését az Mötv. 71. § (6) bekezdése alapján 2017. január 1. napjától 
illetménye 15 %-ában, azaz  74.800 Ft-ban állapítja meg. 
A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
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X. NAPIREND: 
 

Javaslat az alpolgármester tiszteletdíja megállapítására 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Jogszabályi előírás alapján javaslom Almási Lajos társadalmi 
megbízatású alpolgármester tiszteletdíjának a társadalmi megbízatású polgármester 
tiszteletdíja 65 %-ában, 162.000 Ft-ban való megállapítását. 
 
Almási Lajos alpolgármester: Bejelentem személyes érintettségemet és kérem kizárásomat a 
döntéshozatalból. 
 
A polgármester szavazásra bocsátja az alpolgármester kérése alapján, személyes érintettsége 
okán kizárását a döntéshozatalból.  
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadja a javaslatot, alábbi határozatot hozta: 
 
 

9/2017.(I.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Almási Lajos alpolgármestert, 
kérésére - személyes érintettsége okán - kizárja a döntéshozatalból. 

 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
az alpolgármester tiszteletdíjára vonatkozó javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

10/2017.(I.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Almási Lajos társadalmi 
megbízatású alpolgármester tiszteletdíját 2016. december 28. napjától a társadalmi 
megbízatású polgármester tiszteletdíja 65 %-ában, 162.000 Ft-ban állapítja meg. 
A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 
 
XI. NAPIREND: 
 

Javaslat az alpolgármester költségtérítésének 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Almási Lajos alpolgármester: Bejelentem személyes érintettségemet és kérem kizárásomat a 
döntéshozatalból. 
 
A polgármester szavazásra bocsátja az alpolgármester kérése alapján, személyes érintettsége 
okán kizárását a döntéshozatalból.  
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadja a javaslatot, alábbi határozatot hozta: 
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11/2017.(I.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Almási Lajos alpolgármestert, 
kérésére - személyes érintettsége okán - kizárja a döntéshozatalból. 

 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
az alpolgármester költségtérítésére vonatkozó javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

12/2017.(I.25.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Almási Lajos társadalmi 
megbízatású alpolgármester költségtérítését az Mötv. 80. § (3) bekezdése alapján 
2017. január 1. napjától a társadalmi megbízatású alpolgármester tiszteletdíja 15%-
ában, azaz 24.300 Ft-ban állapítja meg. 
A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 
 
Almási Lajos alpolgármester: Bejelentem, hogy, mint társadalmi megbízatású 
alpolgármester az alpolgármesteri tiszteletdíjam 75 %-áról alpolgármesteri megbízatásom 
idejére lemondok, a fennmaradt 25%-ot pedig felajánlom a Karate Klub és a Kenderike 
Néptánccsoport részére. (nyilatkozat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Mivel Almási Lajos alpolgármester tiszteletdíja 75%-áról 
lemondott, ezért tiszteletdíját 40.500.-Ft összegben javaslom megállapítani. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
az alpolgármester tiszteletdíjára vonatkozó javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslat elfogadását és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

13/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete tekintettel arra, hogy Almási 
Lajos társadalmi megbízatású alpolgármester tiszteletdíja 75 %-áról lemondott az 
Önkormányzat javára tiszteletdíját havi bruttó 40.500 Ft összegben állapítja meg. 
A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 
 
XII. NAPIREND: 
 

Javaslat a polgármester szabadsága ütemezésének elfogadására 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester:  A 2017. évre járó 39 munkanapot (25 munkanap 
alapszabadság és 14 munkanap pótszabadság) az előterjesztésben leírtak szerint tervezem 
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igénybe venni, kérem a Képviselő-testületet, hogy a 2017. évre járó szabadságom ütemezését 
hagyja jóvá.  
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

14/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete - a polgármester 
előterjesztésében foglaltak figyelembe vételével - „A közszolgálati tisztviselőkről 
szóló„ 2011. évi CXCIX. törvény  225/C. § (2) bekezdésében meghatározott 
jogkörében eljárva Szabó Mihály polgármester 2017. évi 39 munkanap szabadsága  
alábbiak szerinti ütemezését jóváhagyja azzal, hogy az  ütemezéstől eltérően  csak 
előre nem látható, rendkívüli esetben, vagy  az igénybevételt megelőzően legkésőbb 
15 nappal megtett előzetes bejelentést követően  vehető igénybe a szabadság: 
2017. március 20-2017. március 31: 10 munkanap 
2017. június 12-2017.június 23: 10 munkanap 
2017. augusztus 1-2017.augusztus 15: 11 munkanap 
2017. december 18-2017. december 29: 8 munkanap 
A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt a polgármester szabadság-nyilvántartásának 
vezetésére. 

 
 
XIII. Egyebek: 
 
a.) Pályázat külterületi helyi közutak fejlesztéséhez, önkormányzati utak kezeléséhez, 
állapotjavításához, karbantartásához szükséges erő- és munkagépek beszerezésére 
 
Szabó Mihály polgármester: A külterületi helyi közutak fejlesztése, önkormányzati utak 
kezeléséhez, állapot javításához, karbantartásához szükséges erő- és munkagépek 
beszerzésére Kisbágyon és Szarvasgede községekkel konzorciumban kívánunk pályázatot 
benyújtani. Konzorciumban 20 millió forintra lehet pályázni, az önerőt pedig a három 
település lakosságszám arányosan vállalná, a pályázat benyújtási határideje február 6. 
Javaslom, hogy nyújtsuk be a pályázatot, főleg olyan gépekre kellene pályázni, amit tudunk 
majd hasznosítani, árokásógép, gréder, traktor, esetleg ágaprító, a külterületi utakat rendbe 
lehetne tenni. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a pályázat benyújtására vonatkozó javaslat elfogadását. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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15/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyta, hogy a VP-6-7.2.1-
7.4.1.2-16 A vidéki térségek kisméretű infrastruktúrájának és alapvető 
szolgáltatásainak fejlesztésére- Külterületi helyi közutak fejlesztése, önkormányzati 
utak kezeléséhez, állapot javításához, karbantartásához szükséges erő- és munkagépek 
beszerzése című pályázatra Kisbágyon Község Önkormányzatával és Szarvasgede 
Község Önkormányzatával konzorciumban az önkormányzat pályázatot nyújtson be az 
alábbi tartalommal:  

 
A megvalósítandó pályázati alcél a pályázati felhívás alapján:  
2. célterület: Önkormányzati tulajdonú vagy önkormányzati vagyon kezelésben lévő 
utak karbantartását, rendszeres felújítását biztosító 
- erőgépek és vontatott, függesztett munkagépek, 
- ágaprító gép beszerzése 

 
A fejlesztés helye 2. célterület: 

-  Palotás hrsz: 027, 037, 052, 066, 085, 092, 094, 096/1, 097, 0107, 0123/1, 
0130, 0135, 0139/4 

 
A pályázati kiírásban meghatározott maximális támogatási intenzitás a 
kedvezményezett járások besorolásáról szóló 290/2014 (XI.26) Korm. rendelet járási 
kategóriáinak megfelelő besorolás alapján a 2. célterület esetében 85% lehet. Ezért a 
támogatáson felüli, minimálisan biztosítandó 15%-os részt – a konzorciumban részt 
vevő önkormányzatok lakosságszám arányosan -  saját erőből biztosítják. 

 
 
b.) ICS Magyarország Kft. területvásárlási kérelme 
 
Szabó Mihály polgármester: Az ICS Magyarország Kft. szeretne ipari tevékenységet 
folytatni, Budapesttől 70-90 km-re keresnek telephelyet, elsősorban ipari célra hasznosítható 
telket. Hulladékfeldolgozással, elektromos kábelfeldolgozással foglalkoznak, lakosságtól 
nem, kizárólag nagykereskedőktől, országos és budapesti hulladékudvaroktól vásárolnának 
kábelt. Érdeklődnek, hogy Palotáson van-e megfelelő telek, az önkormányzattal 
együttműködve tudnának-e létrehozni telephelyet. Kritérium, hogy 1.200 m2-es telekre lenne 
szükségük, 200m2-es csarnokot szeretnének építeni, legyen elektromos áram csatlakozás, 20 
tonna feletti járművel is megközelíthető, pályázatképes település, telek. Autópályáról könnyen 
elérhető - max. 20-30 km-s körzetben, a település mérete legalább 1000-1500 fő, a település 
közelében (10-20 km) található egy nagyobb (10.000-15.000 fős) város. 4-5 alkalmazottat 
szeretnének foglalkoztatni. Úgy gondolom, hogy munkahelyteremtéssel foglalkozni kell, de 
nem minden áron és nem minden munkahely szerencsés nekünk. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag nem támogatja az ICS Magyarország Kft. területvásárlási 
kérelmét. 
 
c.) Baby Ex Bt-vel megkötendő szerződés-tervezet 
 
Szabó Mihály polgármester: Varroda építésére vonatkozóan már döntöttünk, hogy a 
benzinkút melletti 724/5 hrsz-ú területet eladjuk. A szerződés elkészült, amennyiben a testület 
jóváhagyja, aláírásra is kerülhet. A szerződésbe a bontó feltételeket amelyekről a testület 
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döntött beépítettük, amennyiben nem építi meg, akkor visszavásároljuk az értékesített 
összegen, amennyiben nem valósul meg 5 éven belül az építkezés, akkor az eredeti 
1.500.000.-Ft-ot kell megfizetnie az ingatlanért. A vásárló tudomásul veszi, hogy neki kell 
közművesíteni, a varrodát és a tanműhelyt megépíteni, 10 évig foglalkoztat legalább 10 főt, 
elsősorban palotási lakosokat, így a kedvezményes ár 500.000.-Ft. Javaslom a szerződés 
megkötését. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

16/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Baby Ex Bt-vel kötendő adás-
vételi szerződést a mellékelt tartalommal elfogadja. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi szerződés aláírására. 

 
 
d.) Kovaterv Kft. megbízása tervezői feladatok ellátására 
 
Szabó Mihály polgármester: A ravatalozó felújítása, a piac pályázat és a félkész épület 
hasznosítása tervezési feladatokat igényel. Javaslom a tervezői feladatok ellátásával megbízni 
a Kovaterv Kft-t.  
 
Ambrus Nándorné képviselő: Több tervet fog készíteni, lehet majd választani? 
 
Szabó Mihály polgármester: Ugyanúgy, mint a piacnál is, készít vázlatterveket és mi fogjuk 
jóváhagyni, az előzetes véleményünk mindenképpen benne lesz.  
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A ravatalozó felújítása már eleve a Kovaterv Kft előzetes 
felmérése, költségbecslése alapján lett pályázatként beadva.  
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

17/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete megbízza a Kovaterv Kft-t (3041 
Héhalom, Petőfi út 11.) a ravatalozó felújítása, piac pályázat előkészítése és a 
sportpályán található félkész épület hasznosítása érdekében a tervezői feladatokkal. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződések 
megkötésére. 
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e.) 346/5, 346/6, 346/7, 346/8, 346/9 hrsz területek funkció meghatározása  
 
Szabó Mihály polgármester: Legutóbbi testületi ülésen beszéltünk arról, hogy át kell 
gondolni, egyes területeknek mi legyen a funkciója. A sportcentrum területe, futballpálya 
melletti háromszög területnek meg kell határozni a funkcióját végérvényesen. Így nem 
merülne fel a későbbiekben, hogy az edzőpálya mellé vigyünk ipari területet. Jó lenne ezeket 
a területeket zöldterületnek meghagyni.  
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

18/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotás belterület346/5, 346/6, 
346/7, 346/8, 346/9   hrsz-ú területek funkcióját sportcentrumként határozza meg. 

 
f.) Suzuki személygépkocsik értékesítése 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A Pásztó Kistérség Többcélú Társulása tulajdonában volt a 
jelenleg orvosi ügyeleti feladatokat ellátó kettő Suzuki személygépkocsi, az egyik Pásztón 
van, a másik pedig Héhalomban. A pásztói gépjárművet megvásárolná Pásztó 
Önkormányzata, a másikat pedig a Héhalmi ügyelethez tartozó települések.  
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

19/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a 2013. június 30-án 
megszűnt, Pásztó Kistérség Többcélú Társulását alapító önkormányzatok lakosságarányos 
közös tulajdonát képező, Suzuki SX4 (KKG-019) és Suzuki Ignis (KKG-080) típusú 
személygépkocsik értékesítésére vonatkozó javaslatot és az alábbiak szerint határoz: 
1. Pásztó Városi Önkormányzat részére értékesíti a Suzuki SX4 típusú, KKG-019 

forgalmi rendszámú személygépkocsiban fennálló tulajdonrészét.  A személygépkocsi 
értékbecslés alapján megállapított forgalmi értéke 960.000 Ft, melyet vételárként 
elfogad. Ebből az önkormányzatot a 2013. január 1-i lakossági nyilvántartás szerint, 
49.403.-Ft azaz negyvenkilencezer-négyszázhárom forint illeti meg az 1. számú 
melléklet szerint. 

2. Héhalom Község Önkormányzata (vagy a héhalmi orvosi ügyelethez tartozó 
önkormányzatok) részére értékesíti a Suzuki Ignis típusú, KKG-080 forgalmi 
rendszámú személygépkocsiban fennálló tulajdonrészét. A személygépkocsi 
értékbecslés alapján megállapított forgalmi értéke 610.000 Ft, melyet vételárként 
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elfogad. Ebből az önkormányzatot a 2013. január 1-i lakossági nyilvántartás szerint, 
31.391.-Ft azaz harmincegyezer-háromszázkilencvenegy forint illeti meg a 2. számú 
melléklet szerint. 

3. A személygépkocsik értékbecslésének díja arányos részének (illetve a pásztói orvosi 
ügyelethez tartozó önkormányzatok esetében a javítási költségeknek is, melyet az 1-2. 
számú melléklet tartalmaz) levonását követően az önkormányzatot megillető összeg az 
alábbi számlaszámra utalandó, az adás-vételi szerződés megkötését követő 15 
munkanapon belül. 

Neve: Palotás Község Önkormányzata 
Számlaszám: 11741024-15450896 
Költségekkel csökkentett vételár (önkormányzati részesedés): 
Suzuki SX4 47.860-, Ft, azaz negyvenhétezer-nyolcszázhatvan forint 
Suzuki Ignis 29.848,- Ft,azaz huszonkilencezer-nyolcszáznegyvennyolc forint 

4. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, az 1. és 2. pontban jelzett 
járműértékesítéshez kapcsolódó adás-vételi szerződés aláírására és az ehhez 
kapcsolódó feladatok ellátására.  

 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

20/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2013. június 30-án megszűnt, 
Pásztó Kistérség Többcélú Társulását alapító önkormányzatok lakosságarányos közös 
tulajdonát képező, jelenleg és a továbbiakban is a héhalmi orvosi ügyelethez tartozó 
önkormányzatok háziorvosi ügyeleti feladatainak ellátását szolgáló Suzuki Ignis 
típusú, KKG-080 forgalmi rendszámú személygépkocsi Héhalom Község 
Önkormányzata által 610.000 Ft-ért történő megvásárlásához az ügyeleti körzethez 
tartozó önkormányzatként lakosságarányosan 100.725.- Ft összeggel hozzájárul. 
A Képviselő-testület felhatalmazza polgármestert a hozzájárulás összegének Héhalom 
Község Önkormányzata 55400022-16912766 számú fizetési számlájára történő 
átutalására.  

 
g.) Váci Egyházmegye Vidékfejlesztési Iroda kérelme 
 
Szabó Mihály polgármester: Váci Egyházmegye Vidékfejlesztési Iroda azzal a kéréssel 
fordult az önkormányzathoz, hogy 2013-ban Vácon elindult a Püspöki Gazdapiac, majd ennek 
tovább fejlesztésére 2016-ban a Váci Kosár termelői webshop, melyben jó minőségű, helyi 
termékeket kínálnak a vásárlóknak. Minél szélesebb körben keresik a megjelenési 
lehetőségeket. Érdeklődnek, hogy 2017-ben a településen van-e olyan esemény, program, 
aminek keretében néhány termelő megjelenhetne egy-egy standdal ezzel is színesebbé téve 
programunkat. A  standállítás esetén ez járna-e valamilyen költséggel. 
 
A képviselő-testület javaslata alapján bármelyik szabadtéri rendezvényen, ingyenes 
megjelenés biztosított számukra. 
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h.) Szociális célú tüzifa 
 
Szabó Mihály polgármester: A Szociális Bizottság megtárgyalta, a véleményük az, hogy 
legyen még tartalékolva tüzifa, ha időközben rászoruló lenne. 
 
Almási Lajos alpolgármester: Szeretném megkérdezni, hogy az önkormányzat tulajdonában 
van-e olyan külterületi földút, ami mellett van fasor, melyből lehetne fát kitermelni? Lehetne 
belőle vágni, ha hosszú hideg tél lesz és lesznek rászorulók, akkor abból lehetne adni tüzifát. 
 
Szabó Mihály polgármester: Van az önkormányzat tulajdonában külterületi földút, de 
vágásérett fa nem igazán van, mert az elmúlt években sokat elloptak. Javaslom, hogy nézzük 
meg, felülvizsgáljuk, hogy tudunk-e az akácsorokból kivágni annyit, hogy legyen tartalék.  
 
Polonkai Katalin képviselő: A szociális keretbe be kell tervezni egy összeget, amiből az 
önkormányzat tud tüzifát vásárolni.  
 
Szabó Mihály polgármester: Amennyiben a fasorokban van olyan fa, amit ki lehet vágni, azt 
hozzuk be, és a szociális keretből tervezzünk tüzifa vásárlására 250.000.-Ft-ot. 
 
A képviselő-testület részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester 
szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

21/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2017. évi költségvetésében 
250.000 Ft összeget elkülönít tüzifa vásárlása céljára a települési támogatásként tüzifát 
kérelmezők számára. 

 
 
i.) Vakok és Gyengénlátók Fejér Megyei Szervezete támogatási kérelme 
 
Szabó Mihály polgármester: Vakok és Gyengénlátók Fejér megyei Szervezete támogatási 
kérelmet nyújtott be, szeretnének vásárolni látássérült gyermekek részére kiadvány 
készítéséhez nyomtatót. Sok ilyen jellegű megkeresés érkezik az önkormányzathoz. Úgy 
gondolom, hogy Palotáson van nagyon sok terület, ahová el lehet költeni a pénzünket, ezeket 
a dolgokat központi, kormányzati szerintem kellene megoldani.  
 
A képviselő-testület részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester 
szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

22/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Vakok és Gyengénlátók Fejér 
Megyei Szervezete támogatási kérelmét forráshiány miatt nem támogatja. 
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j.) KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16 Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP 
rendszer  országos kiterjesztéséhez pályázat keretében munkaállomások beszerzésére 
érkezett árajánlatok elbírálása 

(árajánlatok a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Január 17-én megkaptuk az értesítést a Magyar Államkincstártól, 
hogy mégis csatlakozik Palotás, Kisbágyon és Szarvasgede Önkormányzata január 1-től az 
ASP rendszerhez. Ez azt jelenti, hogy mind a gazdálkodási feladatok ellátása során, adóban, 
hagyatékban, ingatlanvagyon-kataszterben, ipar-kereskedelemben és iktatásban ezt a 
központilag, a Magyar Államkincstár által fejlesztett és üzemeltetett programokat kell 
használnunk. Ezen programok használatához vannak speciális technikai feltételek is előírva, 
megfelelő paraméterekkel rendelkező munkaállomások, illetve ehhez kártyaolvasó 
beszerzése, e-személyi igazolvány alkalmazásával. Ehhez a technikai eszközöket be kell 
szereznünk. Előzetesen már részt vettünk egy pályázaton, melyen nyertünk 6 millió forintot, 
viszont a pályázaton belül pontosan meg van határozva mire költhető az összeg, miből hány 
darab szerezhető be, mik azok a műszaki paraméterek, amivel ezeknek a munkaállomásoknak 
rendelkezni kell. Ennek megfelelően megkértük az árajánlatokat a gépek és monitorok 
beszerzésére, amelyeket a képviselők részére kiosztottunk. A gépek és monitorok 
beszerzésére meg volt adva pontosan az összeg mennyi költhető egy munkaállomásra, egy 
monitorra, nekünk az 5 db munkaállomásra monitorral együtt összesen 1.750.000.-Ft áll 
rendelkezésre, a legkedvezőbb ajánlat 1.817.000.-Ft, tehát 67.000.-Ft a különbözetünk, amit 
önerőként hozzá kell tennünk, ez Palotás Község Önkormányzatát terheli, mivel csak a közös 
hivatal székhely önkormányzata pályázhatott. 
Javaslom a legkedvezőbb Koczka Ferenc Számítástechnikai Kis- és Nagykereskedelemi Kft. 
ajánlatát elfogadni.  
 
A képviselő-testület részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester 
szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

23/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a KÖFOP-1.2.1-VEKOP-16 
Csatlakoztatási konstrukció az önkormányzati ASP rendszer országos kiterjesztéséhez 
pályázat keretében munkaállomások és monitorok beszerzésére érkezett árajánlatok 
közül a Koczka Ferenc Számítástechnikai Kis- és Nagykereskedelmi Kft. árajánlatát 
fogadja el. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szállítási szerződés megkötésére. 

 
k.) Főzőkonyha fűtéskorszerűsítés 
 
Szabó Mihály polgármester: A decemberi testületi ülésen jeleztem előre, hogy a 
főzőkonyhán a gázkazánt ki kell cserélni mindenképpen, korszerűsíteni kell a fűtést, az erre 
vonatkozó árajánlatok beérkeztek, a társulás döntött is róluk. Tájékoztatnám a testületet arról, 
hogy ez időközben megvalósult, január 2-án már így tudtak főzni, 5.946.626.-Ft-ért lett 
megoldva az új kazán, egy 300 l-es melegvíztároló és az ezzel kapcsolatos fűtésszerelési 
munkálatok elvégzése. Azt kérem, hogy ezt a testület utólagosan hagyja jóvá. 
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A képviselő-testület részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester 
szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 nem szavazattal elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

24/2017.(I.24.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotási Gyermeklánc Óvoda 
Főzőkonyhája fűtéskorszerűsítésére a MÉÉG Kft-vel (1203 Budapest, Bíró Mihály u. 
16.) megkötött vállalkozási szerződést utólagosan jóváhagyja. 
 

 
Bejelentések:  
 
Szabó Mihály polgármester:  
- Vagyonnyilatkozatok leadásával kapcsolatban arra kérek minden képviselőt, hogy január 
31-ig szíveskedjen leadni. 
- Lejárt határidejű önkormányzati határozatok és a két ülés között eltelt időszak fontosabb 
eseményeiről a tájékoztatót írásban minden képviselő megkapta, a jövőben is ebben a 
formában fogjuk megküldeni. 
- Az idei évben is lesz kulturális közfoglalkoztatási program. Az Önkormányzat és a Közös 
Hivatal 2-2 főt szeretne foglalkoztatni, ez teljesen ingyenes részünkre. Az elmaradt 
feladatokat nagyon ügyesen megoldják, a települési rendezvényeken is sokat segítenek. 
Jelenleg is van 4 fő foglalkoztatva, továbbra is őket szeretnénk foglalkoztatni. 
- Temetések alkalmával a temetőgondnoki feladatokat Német Gyuláné látta el, ez évtől nem 
tudja ezt vállalni. Kovács Józsefné megbízási szerződéssel fogja a jövőben ellátni a 
feladatokat. 
- Több éve beszélgettünk már tájház, faluház kialakításáról. Néhány képviselővel sikerült 
körbemenni, megnézni a jelenleg eladó házakat. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: A javaslatom, hogy mindenképpen várjuk meg a 
költségvetést, ne döntsünk még most, térjünk rá vissza. 
 
Dúzsné Szita Mária képviselő: Tudom, hogy a főút nem az önkormányzathoz tartozik, de 
valamilyen módon a közútkezelő felé jelezni kellene, hogy Palotástól Budapest irányába le 
vannak takarítva az utak, csak a palotási szakasz az ami még most is balesetveszélyes. 
 
Szabó Mihály polgármester: Jeleztünk a közútkezelő felé, kiküldtek két hókotrót, de nem 
tudták letolni, mert nagyon le volt fagyva, tapadva. Erre sajnos már akkor került sor mikor a 
havat lejárták az autók. 
 
Ambrus Nándorné képviselő: Miért nem tud a Vadvirág útra a hulladékszállító gépjármű 
bemenni, miért kellett kihordani a szemetet? 
 
Szabó Mihály polgármester: A Nefelejcs úton nem tudott felmenni, a Vadvirág úton pedig 
csak az egyenes szakaszon tudott felmenni, a lefagyott út miatt az emelkedőn nem tudták 
megoldani a feljutást. 
 
Ambrus Nándorné képviselő: Aljegyzői állásra érkezett pályázat? 
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dr. Tóth Gabriella jegyző: Jelenleg 5 pályázat érkezett be, volt még más érdeklődő is, aki 
pályázni kíván, február 9-ig várjuk a pályázatokat. Ezzel a pályázattal a megüresedő adóügyi, 
igazgatási ügyintéző helyet szeretnénk betölteni, egy felsőfokú végzettségű személlyel, aki 
esetlegesen a helyettesítésemet is alkalmi jelleggel el tudja látni, illetve részt tud venni a 
testületi ülések előkészítésében, ugyanakkor átvenni a nyugdíjba vonuló köztisztviselő 
adóügyi, hagyatéki feladatait, plusz főt nem szerettünk volna felvenni, bár van üres 
státuszunk, ami évek óta betöltetlen. Az eredménytelenné nyilvánítás jogát is fenntartottuk, 
nem bármi áron szeretnénk betölteni, hanem olyan embert próbáljunk meg keresni, találni, aki 
mindannyiunk munkáját tudja segíteni. 
 
 
A képviselők részéről további kérdés, bejelentés nem volt, Szabó Mihály polgármester 
megköszöni a képviselők részvételét és a testületi ülést bezárja. 
 

Kmf. 
 
 

                 Szabó Mihály sk.                             dr. Tóth Gabriella sk. 
                  polgármester                                                                jegyző  
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